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 &nbsp; &#1578;&#1614;&#1606;&#1618;&#1586;&#1616;&#1610;&#1604;&#1615;
&#1575;&#1604;&#1618;&#1603;&#1616;&#1578;&#1614;&#1575;&#1576;&#1616;
&#1605;&#1616;&#1606;&#1614;  &#1575;&#1604;&#1604;&#1607;&#1616;
&#1575;&#1604;&#1618;&#1593;&#1614;&#1586;&#1616;&#1610;&#1586;&#1616;
&#1575;&#1604;&#1618;&#1581;&#1614;&#1603;&#1616;&#1610;&#1605;&#1616; 
&#1575;&#1616;&#1606;&#1617;&#1614;&#1570;
&#1575;&#1614;&#1606;&#1618;&#1586;&#1614;&#1604;&#1618;&#1606;&#1614;&#1570;
&#1575;&#1616;&#1604;&#1614;&#1610;&#1618;&#1603;&#1614; 
&#1575;&#1604;&#1618;&#1603;&#1616;&#1578;&#1614;&#1575;&#1576;&#1614;
&#1576;&#1616;&#1575;&#1604;&#1618;&#1581;&#1614;&#1602;&#1617;&#1616;
&#1601;&#1614;&#1575;&#1593;&#1618;&#1576;&#1615;&#1583;&#1616;
&#1575;&#1604;&#1604;&#1607;&#1614;
&#1605;&#1615;&#1582;&#1618;&#1604;&#1616;&#1589;&#1611;&#1575;
&#1604;&#1614;&#1607;&#1615;
&#1575;&#1604;&#1583;&#1617;&#1616;&#1610;&#1606;&#1614;   "Kitab'ın indirilmesi mutlak
g&uuml;&ccedil; sahibi, h&uuml;k&uuml;m ve hikmet sahibi Allah  tarafındandır. (Ey Muhammed!)
Ş&uuml;phesiz biz o Kitab'ı sana hak olarak indirdik.  &Ouml;yle ise sen de dini Allah'a has kılarak
O'na kulluk et." (Z&uuml;mer, 39/1-2)  Allah, hi&ccedil;bir şeye muhta&ccedil; olmadan dilediği her
şeyi, en doğru ve en iyi bir  şekilde yapabilecek g&uuml;&ccedil;, bilgi ve hikmet sahibidir;
ge&ccedil;mişteki kutsal kitapları  indirdiği gibi Kur&rsquo;an&rsquo;ı da O indirmiştir. Y&uuml;ce
Allah dışında hi&ccedil; kimse b&ouml;yle bir  kitabı indirmeye muktedir değildir.
Kur&rsquo;an&rsquo;ın insanların durumuna g&ouml;re, onların  ihtiya&ccedil;larım karşılayacak
şekilde peyderpey indirilmiş olması, Rabbimizin  bizlere değer verdiğinin bir g&ouml;stergesidir.
Elimizde olan bu y&uuml;ce kitabı  indiren, Allah&rsquo;tır ve O, Azizdir, Hakimdir.  Kur&rsquo;an-ı
Kerim, nazil olduğu d&ouml;nemde onun Allah katından g&ouml;nderilen hak kitap  olduğundan
ş&uuml;phe edenlere benzerini getirmeleri i&ccedil;in bir&ccedil;ok ayetle meydan  okumuştur.
&Ccedil;eşitli &uuml;sluplarla inen bu &acirc;yetlerde, Kur&rsquo;an&rsquo;ın hepsi hen&uuml;z
inmediği  halde insanlardan bazen Kur&rsquo;an&rsquo;ın bir benzerini, bazen on surenin
benzerini,  bazen de bir surenin benzerini getirmeleri istenir. Bu meydan okumanın,
Arap&ccedil;ayı  en g&uuml;zel şekilde okuyanlara y&ouml;neltilmesi dikkat &ccedil;ekicidir. Ancak
onlar Kur&rsquo;an  gibisini meydana getirmekten aciz kalmışlardır. Kur&rsquo;an, bu şekilde
mucizeliğini  kabul ettirmiş, b&ouml;yle bir kitabın beşer mahsul&uuml; ve Hz.
Muhammed&rsquo;in kendi s&ouml;zleri  olamayacağını kanıtlamıştır. Evet, okumuş olduğumuz
bu kitap, hak olarak  indirilmiştir. Kitabın kendisi de hak, indirilişi de haktır. Onda bulunan her  şey
ger&ccedil;ektir ve doğrudur. Zira o, Allah&rsquo;ın indirdiği, kendisinde şek ve ş&uuml;phe 
duyulamayacak bir kitaptır.   Ayrıca Kur&rsquo;an-ı Kerim bizler i&ccedil;in b&uuml;y&uuml;k bir



nimettir. Bu nimete karşılık ne  kadar ş&uuml;kretsek yine azdır.
Ş&uuml;kr&uuml;m&uuml;z&uuml;n bir gereği olarak Rabbimize ibadet etmeli  ve ibadetlerimizde
samimi olmalıyız. Zira ihlas/samimiyet olmadan, Rabbimizin  rızasına ulaşmak
m&uuml;mk&uuml;n değildir. İhl&acirc;s, Allah&rsquo;ı bir kabul etmek, kalbi t&uuml;m 
samimiyetiyle O&rsquo;na y&ouml;neltmek, dini, O&rsquo;na has kılmak, gerek ibadetleri, gerekse
 diğer din&icirc; ve ahlak&icirc; t&uuml;m davranışları riy&acirc; ve g&ouml;sterişten, &ccedil;ıkar
kaygılarından  uzak tutarak yalnızca Allah rızası i&ccedil;in yapmak demektir. İ&ccedil;erisinde
ş&uuml;phe  barındıran bir iman, insana yarar sağlamadığı gibi zarar verir. Y&uuml;ce
Allah&rsquo;a  inanıp O&rsquo;nu birleyen bir kalp, O&rsquo;na son derece saygılı olur,
O&rsquo;nun emirlerini  yerine getirmekten zevk alır. B&ouml;yle bir kalbe sahip olan
M&uuml;sl&uuml;man, t&uuml;m  davranışlarında Rabbini razı etmeyi hedefler. Rabbimizin
rızasına nail olmak  istiyorsak, amellerimizi, hayatın her d&ouml;neminde, Rabbimizin buyruklarına
g&ouml;re  y&ouml;nlendirmek, ona g&ouml;re kendimize &ccedil;eki d&uuml;zen vermek
durumundayız. Allah katında  makbul bir imana sahip olmanın yolu, bu istikamette
davranabilmektir. Nitekim  bir hadislerinde Peygamberimiz ş&ouml;yle buyurmuşlardır: 
&#1605;&#1614;&#1606;&#1618; &#1571;&#1614;&#1581;&#1614;&#1576;&#1617;&#1614;
&#1604;&#1616;&#1604;&#1617;&#1648;&#1607;&#1616;
&#1608;&#1614;&#1571;&#1614;&#1576;&#1618;&#1594;&#1614;&#1590;&#1614;
&#1604;&#1616;&#1604;&#1617;&#1648;&#1607;&#1616;
&#1608;&#1614;&#1571;&#1614;&#1593;&#1618;&#1591;&#1648;&#1609;
&#1604;&#1616;&#1604;&#1617;&#1648;&#1607;&#1616;
&#1608;&#1614;&#1605;&#1614;&#1606;&#1614;&#1593;&#1614;
&#1604;&#1616;&#1604;&#1617;&#1648;&#1607;&#1616; 
&#1601;&#1614;&#1602;&#1614;&#1583;&#1616;
&#1575;&#1587;&#1618;&#1578;&#1614;&#1603;&#1618;&#1605;&#1614;&#1604;&#1614;
&#1575;&#1604;&#1618;&#1573;&#1770;&#1610;&#1605;&#1614;&#1575;&#1606;&#1614;  
&ldquo;Kim Allah i&ccedil;in sever, Allah i&ccedil;in buğz eder, Allah i&ccedil;in verir, Allah
i&ccedil;in men  ederse imanı olgunluğa ermiştir.&rdquo; (Eb&ucirc; D&acirc;v&ucirc;d; 
S&uuml;nen, 1)  H&uuml;lasa, bizi yaratıp d&uuml;nyaya g&ouml;nderen Rabbimiz, biz kullarının
ihtiya&ccedil;larını  karşılayıp doğru yolu g&ouml;steren, doğruluğunda ş&uuml;phe edilmeyen
Kur&rsquo;an&rsquo;ı g&ouml;ndermiş  ve g&ouml;nderdiği kitaba tabi olup, onu kendimize rehber
edinmemizi istemiştir. O  halde g&ouml;n&uuml;l huzuru ile Rabbimize y&ouml;nelerek
O&rsquo;na ibadet etmeli ve ondan yardım  dilemeliyiz. &nbsp;&nbsp;&nbsp; 
&nbsp;&nbsp;&nbsp;&nbsp;&nbsp;&nbsp;&nbsp; Dr. Sabri T&Uuml;RKMEN
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